



URSI Resolution passed at the Prague GA, 28 August – 5 September 1990

U.11. Standing Committee on Developing Countries

The URSI Council,

having considered

- (a) the report of the Standing Committee on Developing Countries for the period 1988-1990;
- (b) the proposals for future activities of the Committee;

recognizing that URSI should pursue its efforts toward the development of tele-communications science and the training of radio scientists in developing countries;

resolves

1. to approve the plan of action submitted by the Committee for the triennium 1991-1993, including the publication of an *URSI Handbook on Earth-Space Propagation in the Tropics*, and the organization of two Colleges on Radio Propagation, in cooperation with the International Centre for Theoretical Physics (ICTP);
2. to appoint the following as members of the Committee for the next triennium :
 - Chairman : S. Radicella (Argentina)
 - Members : G.O. Ajayi (Nigeria)
M.S. Assis (Brazil)
Feng Shizhang (China, CIE)
J.O. Oyinloye (Nigeria)
B. Reddy (India)
J. Vogé (France).

Comité permanent pour les pays en développement

Le Conseil de l'URSI,

ayant pris connaissance

- (a) du rapport d'activités 1988-1990 du Comité permanent pour les pays en développement;



URSI Resolution

(b) des propositions faites par ce Comité concernant ses futures activités;

considérant que l'URSI doit poursuivre ses efforts en faveur du développement de la science des télécommunications et de la formation des scientifiques radioélectriciens dans les pays en développement;

décide

1) d'approuver le plan d'action présenté par le Comité pour la période 1991-1993, lequel prévoit la publication d'un Manuel de l'URSI sur la propagation terre-espace dans les régions tropicales, ainsi que l'organisation de deux cycles d'études sur la propagation radioélectrique, en collaboration avec le Centre International de Physique Théorique (CIPT);

2) de désigner les personnalités suivantes comme membres du Comité pour les trois années à venir:

Président : S. Radicella (Argentine)

Membres : G.O. Ajayi (Nigeria)

M.S. Assis (Brésil)

Feng Shizhang (Chine, CIE)

J.O. Oyinloye (Nigeria)

B. Reddy (Inde)

J. Vogé (France).